
 

 

 

 

NORDRE LAND KOMMUNE 
 

 

 

P R O T O K O L L 

FOR 

HOVEDUTVALG FOR LEVEKÅR 

 

Møtedato:  26.10.2015   Fra kl. 09.00 

Møtested: Kommunestyresalen 

Fra saknr.: 36/15 37/15 

   

 

Av utvalgets medlemmer/varamedlemmer møtte 9 av 9 

 

 

Følgende møtte på møtet: 

 

Funksjon Navn Forfall Møtt for 

Leder Hans Kristian Engeseth   

Medlem Tor Andreas Walhovd   

Medlem Kristin Storbråten Stadsvold   

Medlem Merete Engen Enerstvedt   

Medlem Gunnar Berg   

Medlem Heidi Ovidie Strande   

Medlem Grethe Sveen Rundhaug   

Medlem Linn T.  Sunne   

Varamedlem Unni Nysveen  Kjetil Rudberg 

 

 

 

 

NORDRE LAND KOMMUNE, Hovedutvalg for levekår, den 30. oktober 2015 

 

 

…………………………………………….. 

 



 

  

SAK NR.: 36/15  

ORIENTERINGER  

 

Behandling: 

 

1. Kommunen som skoleeier 

2. Kommunen som barnehagemyndighet 

 

Vedtak: 

 

Orienteringene tatt til etterretning. 

  

  

SAK NR.: 37/15  

BUDSJETTORIENTERING - INNSPILL  

 

Behandling: 

 

Innspill til budsjettet fra levekår: 

1. forslag fra Kristin Storbråten Stadsvold (SP): Hovedutvalget ber om at utredningen av 

felles hjemmesykepleieområde legges på is inntil ansatte og brukere har uttalt seg om 

sitt syn på behovet for prosessen. 

2. forslag fra Linn T. Sunne (AP): Hovedutvalget mener at bemanningsnormen i SFO 

ikke reduseres. 

3. forslag fra Merethe Engen Enerstvedt (KRF) (1): Hovedutvalget mener at asfaltering 

av miljøgata ikke gjennomføres i økonomiplanperioden. 

4. forslag fra Merethe Engen Enerstvedt (KRF) (2): Hovedutvalget ønsker å opprettholde 

barnehagestrukturen i økonomiplanperioden. 

5. forslaget fra Tor Andreas Walhovd (SP): Hovedutvalget ber om at investeringene på 

Lokverkstedet halveres for årene 2017 og 2018 

6. forslag fra Gunnar Berg (H): Hovedutvalget ber formannskapet om å vurdere om 

investeringene på Lokverkstedet bør prioriteres 

7. forslag fra Merethe Engen Enerstvedt (KRF) (3): Hovedutvalget ber om at opprustning 

av friidrettsanlegget ved Dokka stadion vurderes gjennomført i løpet av 

økonomiplanperioden. 

Avstemming: 

Forslag fra Kristin Storbråten Stadsvold (SP) 

Vedtatt 5 mot 4 

 

Forslag fra Linn T. Sunne (AP): 

Enstemmig vedtatt 

 

Forslag fra Merethe Engen Enerstvedt (KRF) (1): 

Vedtatt 5 mot 4 

 

Forslag fra Merethe Engen Enerstvedt (KRF) (2): 

Vedtatt 6 mot 3 



 

Forslag fra Merethe Engen Enerstvedt (KRF) (3): 

Vedtatt 5 mot 4 

 

Forslag fra Tor Andreas Walhovd (SP) opp mot Gunnar Bergs (H) forslag: 

Gunnars forslag vedtatt med 6 mot 3 stemmer. – Innspill sendes videre enstemmig. 

 

Vedtak: 

 

1. Hovedutvalget ber om at utredningen av felles hjemmesykepleieområde legges på is 

inntil ansatte og brukere har uttalt seg om sitt syn på behovet for prosessen. 

2. Hovedutvalget mener at bemanningsnormen i SFO ikke reduseres. 

3. Hovedutvalget mener at asfaltering av miljøgata ikke gjennomføres i 

økonomiplanperioden. 

4. Hovedutvalget ønsker å opprettholde barnehagestrukturen i økonomiplanperioden. 

5. Hovedutvalget ber formannskapet om å vurdere om investeringene på Lokverkstedet 

bør prioriteres 

6.  Hovedutvalget ber om at opprustning av friidrettsanlegget ved Dokka stadion vurderes 

gjennomført i løpet av økonomiplanperioden. 
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